
Användargränssnitt största framtida flaskhalsen 
– Det kommer att behövas väldigt mycket forskning och utbildning kring 
användarnas förmåga att hantera och filtrera information i framtiden. Det är ett 
område som ständigt får större betydelse i IT-utvecklingen.  
 Det säger Ulf Johansson, ordförande i KTHs styrelse.  
 Han spår att IT-utvecklingen kommer att fortsätta med våldsam kraft de 
närmaste 10-15 åren. Och ju mer avancerad tekniken blir, desto närmare 
slutanvändarna flyttar flaskhalsarna.  
 – När vi alla är ständigt uppkopplade med bredbandsförbindleser, trådlösa 
eller fasta, kommer det att vara vår förmåga att tillgodogöra oss information som 
sätter gränserna för hur väl vi kan utnyttja tekniken.  
 


